
Zpr6va o dinnost p dKs za obdobi od VH dfS f+. kvltna 2022

ZPRAVA O dINNoSTI PNEDSEDNIcTVA EKs zA UPLYNULE oeooei

VdZen6 ddmy, vdZeni pdnov6, vdZenidelegdti, host6, kolegov6 a sportovni pidtele,

dovolte, abych vds sezndmil s dinnosti piedsednictva naSeho svazu za obdobi od Valn6 hromady
v kvdtnu 2022.

Diive nei piejdu k dildi dinnosti P e KS a v'isledk0m nalich sportovcri, cht6l bych na tomto f6ru zminit,
ie se schdzime v jubilejnim roce 100. vfrodidlenstvina5eho dKS v rdmci ISU (Meziniirodnibruslairsk6
unie). Rada z nds hodn6 pamatuje, ale menS[, kulatd vyirodi, se nikdy nevzpominala. Proto oslavou
tohoto nddhern6ho vri rodi chceme vyzvednout nejen bohatou historii naieho sportu, ale ruku v ruce
ukdzat, Ze mdme pied sebou velmi kvalitni budoucnost. Nebudu zde rozebirat chod historie, nebo
bohatou soudasnost. VSichni, kteii shlednou piipravenou GALASHOW v OSTRAVAR ARENE se o tom
piesvdddi na vlastni odi, stejnd jako i na Slavnostnim vederu k tomuto jubileu v Kongresov6m cerrtru
Clarion CH. Nejenom, ie se dozvite v krdtk6m sledu iadu zajimavrich informacf, ale urditd vds pi(jernn6
piekvapi hvdzda na5i umdleck6 sf6ry. Piipomeneme si i ziiZitky ndkterlich velk'ich osobnost(v piijernn6
diskusis Petrem Vichnarem, moderdtorem dt. ttlebylo dosud Zddn6 pifleiitostise takovfm zp&sobem
s nimi setkat a rovn6Z ocenit jejich piinos pro n55 sport.

Do jubilejniho roku ai nedekan6 dobie zapad| dalSivliznamnd skutednost soudasnosti.

Diky snaze svazu uk6zat ce16mu krasobruslaisk6mu svdtu, ie naSi piedstavite16 jsou schclpni
dlouhodobd kvalitn6 organizovat mezindrodni akce. Nejednalo se pouze o men5i nebo v6t5i akce (lSU

JGP, ME 2017) ale rovndZ ivzd6l6vaci projekty (dtyiletri IDP Ostrava a ndslednd dvoulet'i IDP No'vice
Ostrava). dinorodd a aktivnf prdce rizkeho vedenf svazu na poli sportovni diplomacie se ukSzala velmi
dtinnou. Po dlouhrich 33 letech se podaiilo ziskat, a to hned napoprv6, poiadatelstvi Mistrovstvisvdta
2026 v Praze. Stoji pied ndmi opravdu t6ik6 obdobi. Soudasnd atmosf6ra ve spolednosti mn,oho
nenahrdvd aktivitdm, jakrim jsou sport a kultura. Po iadd dosavadnich jedniini vSak ziskdvdme pocit
podpory a Ze v roce 2026 by mohlo brit ndmi poiddan6 MS v krasobruslenf nosnou sportovni akci v
desk6 republice. Ukol to nebude vribec lehkf, ale chceme piesvdddit piedstavitele lSU, Ze jejich
rozhodnuti, piid6lit MS do Prahy, bylo z jejich strany zcela sprdvn6. Odekdvdme, Ze ndpomocn6 bude
cel6 naSe hnut1.

A nyni bych r6d pie5el kvrisledkrim na5ich reprezentant0, kter6 jsou vZdy nedilnou souddsti
zpr6vy piedsedy. Ndco nds hodn6 pot65ilo, ndco ale samoziejmd m6n6. V'isledky jsou vdm urditd
zndmy, nebot jsou prezentovdny jak na socidlnich sitich, tak i na webu svazu. Ten mdme v nejbliZii
dobd v pldnu zcela rekonstruovat. Nebude to jednoduch6 a zdarma, ale citime asi v5ichni, ie jet ji|
nejvySSi das.

Piesto mi dovolte pdr zcela neviednich a nejvriznamndj5fch sportovnich vlisledk0 na5ich reprezentant0
zminit. Kategorie, kterd odskodila ve vfsledcich t6m ostatnim, je kategorie tanc0 na led6.

V kategorii senior0 se tanednimu pdru sourozenc0 Taschlerovfch podaiilo na Mistrovstvi Evrropy
dosdhnout 6. mista, na Mistrovstvi sv6ta mista 8., coZ jsou po dlouh6 dob6 opravdu vynikajici vrisleclky.
Vkategorii juniorO celou sez6nu jasnd vSem sout6iim vtancich na ledd dominovali sourozenci
Mrdzkovi, kteii krom6 findle Juniorsk6 Grand Prix doslova vyhrdli vie, co se dalo, vdetnd Mistrovstvf
svdta junior0 a dosiihli tak na druh'i juniorskri svdtov'i titul v historii desk6ho krasobrusleni.

Je5t6 jednou bych v rdmci zaseddni nejvySSiho orgdnu eKS upiimn6 poddkoval ob6ma pdr0m za

vynikajici vrisledky v uplynul6 sez6n6.

Mezindrodni mistrovstvie n pro rok2023 a zdroveri 4 Nationals Championships se na sklonku loriskriho
roku konalo v mad'arske Budapeiti. Zlato na tomto mistrovstvi 4 zemi pro deskou republiku ziskali
sourozenci Taschlerovi, sourozenci Mrdzkovi a Barbora Kucidnovii s Lukdiem Vochozkou, stiibro
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Barbora Vrdnkovd a Federica Simioli - Alessandro Zarbo, bronz sourozenci Blaasovi. V rdmci Team
Trophy jsme ziskali2. misto. Prvnimisto ndm uteklo pouze skutednosti, Ze vit6zov6, piistejnem podtu
bod0, m6livice prvnich mist.

Na Mistrovstvi Evropy ve finsk6m Espoo svyim jiZ zmin6n'i m umistdnim vyjeli sourozenci Taschlerovi
moZnost 0dastidvou tanednlch pdr0 v sez6n6 23/24.Zdaiil,i vlikon odvedla piisv6m prvnim startu na
ME i SD Federica Simioli/Alessandro Zarbo, kterd obsadila celkov6 Ll-. misto. Nemocnou Barhroru
Vrdnkovou na posledni chvili zastoupila Nikola Rychtafikovd a po velmi solidnim KP se ji podaiilo
postoupit do volnyich jizd. I pies slu5n6 KP se nepodaiilo postoupit do findle naiim muZsk'i m ziistupr:0m
Petru Kotlaiikovi a Georgii Reshtenkovi.

NaSe mladii juniorskd reprezentace zabojovala ve vriborn6m stylu na MSJ 2023 v kanadsk6 Calgary.
Nejvdt5i radost uddlali svfm vit6zstvim jiZ zmin6ni sourozenci Mrdzkovi, na 9. mlst6 se umistila SD

Barbora Kucidnovd a Lukii5 Vochozka a pii sv6 prvni fdasti na MSJ se do findle probojovala a na 20.
piidku dosiihla Barbora Tykalovd,

MS 2023v japonsk6 Saitam6 nebylo velmirisp65n6. Pdrov6 discipliny bojovaly se ct[, kde vzpominani
sourozenci Taschlerovi vybojovali vfborn6 8. misto, dimZ pro pii5tisez6nu zajistili moZnost startu dvou
tanednich pdr0. Docela nedekand splnila krit6ria startu na MS SD Federica Simioli/Alessandro Zarbo.
Pouze 0,73 bodu je d6lo od postupu do findlov'ich jizd. I tak jejich vfkonnostni vzestup v prirbdhu
minu16 sez6ny byl obdivuhodnyi,
BohuZel se nepodaiilo postoupit do finiilovrich volnlich jizd naSim zdstupc0m v s6lovlich kategoriich.
V muiich Georgii Reshtenkovi, kde se potvrdilo, Ze ani dtvernri skok n6kdy nestadi, a ani Eli5ka
Biezinovd nem6la v KP svrij dobrri den.

V SyS se bohuiel tlimu Olympia nepodaiilo na MS zopakovat loriskou prvnidesitku, kdyZ se tfm umistil
na 14. mist6. V juniorsk6 sout62i se naopak tiTm Harmonia posunul nahoru tdsn6 za prvni desitku na
p6kn6 11. misto. Piesto st6le patil na5e t'i my k tdm, co se libi a vdiime, ie brzy budou opdt v top t.en.

Upiimnii gratulace a potlesk patiiviak urdit6 tdm, kteiisvrimi vrisledky ukdzali, Ze deske krasobrusleni
md na dem stavdt.

Zdvdrem kapitoly o vrisledcich by nem6lo chyb6t zamy5lenijak ddl. Zdii se, Ze v n6ktenich disciplindch
se generadni vfmdna a ndrrist vlikonnosti daii, zejm6na v tancich na led6. V kategorii sportovnich
dvojic se podaiilo sestavit novou seniorskou sportovni dvojici, a jsme zde rovndZ piesv6ddeni , Ze za

spoluprdce s expertnimitren6ry se i zde zd6,ie se n6m zadne blfskat na lep5ldasy,

Pozitivnd se urdit6 promitlo op6tovn6 uspoisddniVT dKS vOstrav6 s jednim z nejlepSfch stdvajir:ich
tren6rri svdta panem Rafaelem Arutyunyanem. K vdt5i zdrav6 konkurenci na led6 piisp6la i ridast
sportovc0 a tren6r0 ze Slovenska. Je jednoznadnfm piinosem, ie se podaiilo domluvit spoluprdci
zejm6na v oblasti stdZi v centru, kde Rafael pracuje. Je nutn6 ocenit i spoluprdci s mentdlnimi koudi, se
ktenimisvaz, resp. zdvodnici a tren6ii rlzce spolupracujia tato spoluprdce se tak stala pravidelno,u a

nezbytnou souddsti t16ninkov6ho procesu.

Pro dalSi rozvoj kategorie TP a poskytnutl moinosti odborn6ho r0stu mlad'im tren6r0m a jeiich
sv6ienc0m, se VT v Ostravd 0dastnili i na5i nejlep5i zdvodnici v t6to disciplind. Piitomnost ,,naSeho",
dnes ui sv6tozndm6ho tren6ra Mattea Zanniho jako vedouciho koude podtrhla vfznam cel6 akce
v Ostrav6. Nemalou m6rou piisp6la i piitomnost a rady Anny Cappellini, blival6 mistrynd svdta
v tancich na led6 a manZelky Ondieje Hotdrka.

U kategorie SD, ale i zde v Ostravd usilovn6 pracovaly pdry se svlimi tren6ry pod vedenim Ondi'eje
Hotdrka a Petra Bidaie. U t6to kategorie volime individuiiln6jii piistup, zaji5tujeme moZnost
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spoluprdce s tren6rem Uiadujicich mistr0 sv6ta Brunem Marcottem a pokradujeme ve spoluprdci
s Ondiejem Hotdrkem a ISU Centrem of Excellence v Bergamu v ltSlii.

Synchronizovan6 brusleni
Navdzalo na loriskou tispd5nou spoluprdci s Visiting Coachem ISU Eevou Sunari, a pokraduje v rozvoji a

edukaci nejen tlimri, ale piedevSfm tren6rir teto kategorie.

V neposledni iadd je potieba zminil, Ze ISU schvdlilo v rdmci svrich vzd6ldvacich aktivit pro tren6ry
krasobruslaisky rozvojov'ich zemi Udast Kateiiny Kambersk6 jako Visiting Coache v Ekvddoru.

K vlastni iinnosti svazu. Od posledniVH se piedsednictvo schdzelo pravideln6 v mdsidnich interva|:ch.
Rada usneseni se schvalovala per rollam, aby nedochdzelo k dasov'im prodlevdm.

Do5lo i ke zmdnd v obsazeni sekretaridtu svazu, kde pani Eva Schnappelovd ode5la na mateiskou
dovolenou, coZ znamenalo zvri5enou z6tEi pro stdvajici pracovniky sekretaridtu. KdyZ k tomu piidteme
delSizdravotnidovolenou pani Evy Hrdlidkov6, zaddtek tohoto roku byl opravdu pro ostatni pracovniky
sekretaridtu mimoiiidnd ndrodnri. Dovolte, abych jim touto cestou velmi poddkoval za jejich pracovni
nasazenI a zaji5t6ni prdce sekretaridtu bez v6tiiho omezen[.

Zdkladem iinnosti svazu je souiinnost jednotlivrich komisi:

Komise rozhodiich.

Komise se seSla za uplynul6 obdobi 3x online a jednou prezendn6. Komise piipravovala na
svtich jedndnich mimo pravideln6 dkoly vypllivajk( ze sez6nniagendy i podklady a materidly pro Skoleni
rozhoddich a technickeho panelu ve vSech disciplindch. Komise piipravila i niivrhy na ilpravu Pravidel
tfkajicich se organizadni smdrnice dp a Pohdru dKS, vdetnd ndvrhu dprav ndplni jizd v kategoriich
Pohiiru iKS.

V pr0bdhu zitii a iijna 2022 se uskutednilo 5koleni pro z6jemce o funkci nov6ho rozhodiliho
s6lovfch kategoriia sportovnich dvojic, kter6ho se zf dastnilo 8 zdjemc0 a kvalifikaci rozhoddiho 3. tiidy
ziskalo celkem 5 kandidiit0.

V Inoru 2023 se uskutednilo Skoleni pro zvli5eni kvalifikace rozhoddiho synchronizovan,6ho
bruslenl, ktereho se zridastnili 3 z6jemci a zv'yi5enikvalifikace ziskalivSichni zdjemci.

V ndsledujicisezond pldnuje Komise rozhoddich zorganizovat ndsledujici Skolenl:
pro zdjemce o funkci dlena technick6ho panelu s6lov'ich kategorii,
pro zdjemce o funkci dlena technick6ho panelu tanednich pdr0,
na zv'iSeni kvalifikace rozhoddiho s6lovfch kategoriia sportovnich dvojic
na zvliSeni kvalifikace rozhoddlho tanednich pdr0.

Sportovn6 technickd komise

Komise STK pravidelnd ieSila svou nezbytnou problematiku v6t5inou prostiednictvim onlline
jedn6ni a dvou jedndnich cel6 komise na sekretariiitu drs. V listopadu lorisk6ho roku navZdy opurstil
naie krasobruslaisk6 iady dlouholetri dlen komise STK pan Roman Hauzer. Komise se rozhodla, Ze do
konce sez6ny bude pracovat ve stdvajicim sloZeni a nov6ho dlena bude komise a ndslednd
piedsednictvo schvalovat od dalSf sez6ny. Komise ieiila v pr0b6hu roku tuto problematiku vychdzejici
ze statutu komise sTK:

- Sestavovdni Kalend:iie sout6Zi eesk6ho pohdru a pohdru dKS
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- Schvalovdni rozpis0 zdvod0 eesk6ho pohdru, Pohdru e KS a v5ech Mistrovskrich sout6Zi a s
tim souvisejici agendu

- ReSeni a schvalovdni piestupO a hostovdni
- Vlipodet Zebiidkir desk6ho pohdru a pohdru efS
- Vyddviini pravidel krasobrusleni a organizadnich sm6rnic po ripravdch a ndvrzich

z odbornrich komisia (pravdch pravidel ISU

- Aktualizace Akreditadniho syst6mu

Tren6rsko-metod ickd komise

Tren6rsko-metodickd komise jednala v pr0b6hu obdobi online i osobnd tak, aby byly ie5eny
viechny zdleZitosti dle priority potiebnosti.

V rdmci jedndni byl dopracovdn syst6m piid6lovdnf finandnich prostiedk0 mezi jednotliv6
dleny SCM a PRTM. Byly upraveny a sjednoceny terminy zaYazovilni avyfazovilnido a z rozvojovrich
projekt0 dKS.

Abychom podpoiili rozvoj p6rovfch disciplin, vznikl nov'i projekt, Rozvoj piirovfch disciplfn.
Projekt bude veden ve spoluprdci se zahranidnimi konzultanty a mentory, piedev5im Matteem Zannim
a Annou Cappellini (bfvalou mistryni svdta) pro tanedni pdry a Ondiejem Hotdrkem a Brunem
Marcottem pro sportovni dvojice.

Byly uspoidddny vSechny pldnovan6 kempy a Skoleni, zejm6na Lektor bruslenitak, aby vSichni
ziijemci o tren6ra lll. tiidy m6li moZnost projit timto lektorsk'im Skolenim. RovndZ jsou naplSnovdny
dva webindie pro z6konn6 zdstupce sportovcir zafazenich v rozvojovfch programecfr dfS.

V oblastivzd6ldvdnije na podzim napldnovdno oteviit SkoleniTren6ra ll. tfidy, Licenci B, lertos
je jii piihlSSen dostatedn'i podet zdjemcO. Obecn6 ddst na r0zn'ich univerzitdch uizaiala, specializace
zadne na podzim 2023 a bude pokradovat na jaie2024.

S vysoklimi 5kolamijedn6me i o otevieniSkolenitren6ra L Tiidy, Licence A, kte16 bychom chrt6li
oteviit v piiStim roce.

Naddle pokraduje velice dobrd spoluprdce s Victoria VSC, nejen v oblasti zajiStdnitr6ninkovrlho
procesu, ale i v oblasti spolufinancovdni na5i reprezentace.

Ekonomka svazu bude mit svou samostatnou prezentaci o plndni rozpodtu 2022 a ndvrhu rozpodtu
2023.

Jako vidy mi zdvdrem dovolte pod6kovat vSem dlenfim piedsednictva, dlen0m vSech komisi,
revizni komisi i pracovnikfrm sekretaridtu za jejich prdci v pr0b6hu hodnocen6ho obdobi.

S velklim respektem k ve5ker6 vdmi odveden6 prdci velmi ddkuji i v5em klub0m, tren6rilm,
rozhoddim, dlen0m technicklich paneltr za jejich celkovli piinos svazu, kterf vds stoji urditd kus
osobniho pohodli.

Vrirazem pod6kovdni za vaSi obdtavou prdci v klubech je i dneSni pozvdni na oslavy, konan6 pii
piileZitosti 100 let dlenstvf naieho svazu v Mezindrodni bruslaisk6 unii, Zdrovei nds velmi mrzi, ie krr0li
kompf ikovan6 situaci v rdmci ISU se naiich oslav nemohl z0dastnit l(tdnl z(tstupce Mezindrodni unie.

D6kujiza milou pozornost a piejiv5em stii16 zdrav(, pohodu a chut naddle se rvdt s probl6rny,
kte16 pied nds budoucnost postavi.

Ing. Stanislav Zidek
piedseda eKS


